

Protokoll

Fört vid distriktsstyrelsemöte den 14 december 2014 på Västerås stiftskansli.

Närvarande:

Ordförande Harald Götlind, Therése Ehn, Janek Lundeqvist, Daniella Jansson Olsson, Elias Engvall, Johanna Karlsson och Jesper Tillgren.

§ 1. Mötets öppnande

Ordförande Harald Götlind öppnar mötet.

§ 2. Val av justerare

Johanna Karlsson och Elias Engvall väljs till justerare.

§ 3. Val av adjungerade

Pia Sundström och Daniel Söderberg som redan är adjungerade är närvarande. Vi beslutar att adjungera Pontus Jyrell för mötet.

§ 4. Kallelsens godkännande

Kallelsen skickades ut vid det konstituerande mötet för styrelsen och påmindes om vid föregående möte. Den godkänns.

§ 5. Anmälan av övriga frågor

Janek anmäler den övrig frågan Musikhjälpen.

§ 6. Fastställande av dagordning

Den godkänns enligt förslag.

§ 7. Föregående mötesprotokoll

Protokoll från den 19/10 och den 9/11 läggs till handlingarna

§ 8. Konfirmandassistentutbildning

De två helgerna som varit i år är genomförda med en del kommunikationsmissar. Vi är med i det fortsatta arbetet kring hur konfirmandassistentutbildningarna ska fortsätta arbetas med.

§ 9. Styrelsepaket

Vi har inget nytt att uppdatera med eftersom det vi trodde att vi skulle få inte blev så. Det är beställt från några håll men det ligger just nu på Victors bord.

§ 10. DÅM

Vi har startat diskussioner med Sätters och Hedemoras lokalavdelningar om de skulle kunna samarbeta kring DÅM. Therése lägger ut en lista över vad som behöver göras till verksamhetsberättelse och verksamhetsplan samt vem som ska göra det.

T.E JK HG E.L

§ 11. JUM

Det kommer att genomföras på Sundbornsgården den 30 januari till 1 februari. Daniel Ekström är ansvarig och vi har kontakt med honom via några styrelseledamöter. Det kom upp en budgetfråga vilken Harald tar upp med Daniel.

§ 12. STUM

Det var väldigt roligt och fungerade bra. Märta tyckte att det var kul att komma på ett av våra läger.

§ 13. SUB

Victor vill ha hjälp med det. Norberg kan gärna ha det. De som ser sig intresserade av att hjälpa Victor ska meddela det till Victor via facebook.

§ 14. PS

Det var aktivt på STUM. Det hade kunnat marknadsföras mer på lägret.

§ 15. Taizé

Det är Elin som håller i det. Vi undrar när anmälan kommer ut. Elin arbetar med marknadsföringen just nu och Pontus berättar att det troligen kommer att komma ut information nästa år. Resan kommer att vara från den 25 juli med hemresa den 2 augusti.

§ 16. Älskad

Vi beslutar att vi ska ha en Fairtradekiosk med samma koncept som förra året under Älskad, i vilken stiftet står för inköp och finansiering. Vi bokar upp oss fredag och lördag för möte i Västerås. Vi vill gärna vara med så mycket som möjligt under hela arrangemanget och försöker föra fram det till stiftet.

§ 17. SÅM

Det är upp till nästa års styrelse att besluta hur de vill åka på SÅM. Vi vill dock föreslå nästa års styrelse att åka dit som styrelse och inte ombud.

§18. VM i Falun

Vi får ut mer information kring hur caféet under VM kommer att gå till. Detta ska försökas spridas i lokalavdelningarna nu när vi har denna information.

§19. Post

Den post som vi har fått har spridits till oss via mail.

§20. Rapport

Stiftsgårdsstyrelsen har möte på torsdag.

§21. Övriga frågor

Janek har en idé kring att man till nästa "Musikhjälpen" hitta på något till en insamling och initiativ.

§22. Nästkommande möte

Vi kör 16-18 januari som nästa möte. Vi uppdrar till Johanna att kolla om vi kan vara i Hedemora. Vi bokar också upp oss 15 februari på skype kl.19. Vi har även möte den 20 mars och stannar då till Älskad den 21 mars.

T.E JK ~~HK~~ EB

§23. Ordet fritt


Inget kommer upp.


§24. Mötets avslutande

Ordförande Harald Götlind avslutar mötet.


Harald Götlind, Ordförande


Therése Ehn, Sekreterare


Elias Engvall, Justerare


Johanna Karlsson, Justerare

T.E JK HG